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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 29. juni 2017 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 424 (Alm. del) af 23. juni 
2017  

Spørgsmål 

Vil ministeren opgøre, hvor mange penge hver kommune bruger på ikke-

lovpligtige integrationsprojekter, og hvor meget hver kommune ville kunne spare 

ved at reducere disse med hhv. 10, 20, 30, 40, 50, 60, 70, 80, 90 og 100 pct.? 

 

Svar 

Udgifter til ikke-lovpligtige integrationsprojekter, der afsættes og prioriteres i den 

enkelte kommune, vil skulle afholdes inden for den kommunale serviceramme, 

som med økonomiaftalerne årligt aftales mellem regeringen og KL.  

 

Det er i det kommunale budget- og regnskabssystem ikke muligt at udskille og 

nærmere opgøre de præcise kommunale udgifter til integrationsprojekter inden for 

den kommunale serviceramme. Det skyldes, at der i det kommunale budget- og 

regnskabssystem ikke særskilt konteres udgifter til integrationsprojekter, og at der 

ikke foretages registreringer af serviceudgifterne efter hvem, der anvender den 

kommunale service.  

 

Det er på den baggrund ikke muligt at besvare spørgsmålet.  

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Finansudvalget 2016-17
FIU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 424
Offentligt
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